
Geachte mevrouw de Minister, 

 

Bij deze wil ik graag mijn zienswijze kenbaar maken op het voorstel van u om de jacht op het haas en 

konijn te doen sluiten. Ik ben zelf een faunabeheerder in één van de provincies waarvan u 

voornemens bent om de jacht op het haas/konijn te sluiten, nadat ik de onderbouwing heb gelezen 

op welke gronden u voornemens bent om dit te doen ben ik vervolgens nog maar eens het veld in 

getrokken en ben ik opzoek gegaan naar de weinige hazen zoals ik die kon verwachten volgens uw 

rapport. Wat mijn verbazing schetst is dat uw bevindingen in uw rapport totaal niet overeenkomen 

met de hazen die ik in het veld zie en dan heb ik het alleen nog maar over de hazen die ik overdag tel 

want ga ik vervolgens in de nacht met mijn warmtebeeld kijker heen dan zie je pas hoe het is gesteld 

met de hazen stand in het veld en in de nacht lopen de hazen nog meer door het veld.  

Als ik kijk naar de ontwikkeling van de hazen in de afgelopen jaren dan is de populatie zeker niet 

afgenomen maar eerder toegenomen en  zelfs op sommige plekken in mijn veld druk te noemen.  Als 

ik dan kijk naar uw referentie stukken waar de hazen als bijvangst worden geteld (Sovon) bij de 

vogeltellingen en het moment wat hiervoor gekozen is “overdag” en de meeste hazen juist in de 

nachtelijke uren actief zijn. 

Tot mijn verbazing worden de actuele tellingen die wij als faunabeheerders elk jaar vol passie doen 

van het wild in onze velden helemaal niet gebruikt worden. Sterker nog het gesloten ree afschot op 

basis van de verkeersveiligheid omdat de vergunningen niet op juiste gronden zou zijn verleend, dit 

mede omdat er geen duidelijk beeld zou zijn van verbandhouding tussen aanrijdingen en afschot. Als 

je vervolgens eens  gaat onderzoeken hoe dit dan komt, waarop je er achter komt dat bij de politie 

het vaak niet bekend is waar ze de aanrijdingen met reeën kunnen melden of ze hiervoor geen tijd 

hebben of willen maken.  Kortom met dit soort werkwijzen komen we natuurlijk niet verder. Terwijl 

wij als faunabeheerders er alles aan doen om een juist beeld neer te zetten en ons nauwkeurig met 

tellingen en registraties bezig houden om te rapporteren wat we zoal doen en moeten doen om een 

eventueel een vergunning te krijgen als er schade wordt aangericht in het veld / gewas.  

Als u het mij zo vraagt dan ben ik van mening dat wij tegenwoordig in dit land worden geregeerd 

door niet onderbouwde eenzijdige  onderzoeken  die zeer ver van de praktijk afstaan en door 

rechters die zich hierdoor laten adviseren en leiden om tot een uitspraak te komen op basis van 

emotie en niet gebaseerd op feiten uit het veld. 

Om terug te komen op uw voorstel om de jacht op het haas en konijn te verbieden is mijn antwoord, 

dit is zeker niet nodig om de volgende reden; 

1). 

De hazen stand is de laatste jaren toegenomen mede ontstaan door een goed en verantwoord 

faunabeheer  van de jagers. 

2).  

Angst dat het haas uitsterft is onnodig, een goede faunabeheerder kent zijn veld en weet wat er in 

zijn veld aanwezig is en zal hier de jacht zeker op aanpassen.  



 

Ik nodig u van harte uit om samen met mij het veld in te gaan om te ervaren hoe wij 

faunabeheerders onze passie voor de flora en fauna uitdragen. 

 

Vriendelijke groet, 

 

G.M. Haaijer 


